
Referat af bestyrelsesmøde dateret �l 20. december 2023, 
men pga. sygdom a�oldt 3. januar 2024 
 

Deltagere: Dennis Jensen, Tommy Sørensen, Charlote Larsen, Morten Larsen, Kenneth Martlev, Mar�n 
Jensen og Nicolai Ørum 

 

1) Godkendelse af referat fra sidst 
Referat godkendt. 
 

2) Siden sidst 
Dennis byder velkommen �l den nye bestyrelse. 

          Tak for en hyggelig julefrokost hos Aunfelt. 

          Krudtsalg er vel overstået, og har givet et pænt overskud. 

 

          Morten - seniorformand fortæller at der er ansat ny seniortræner. 
 
          Kenneth - ungdomsformand fortæller, at der er god opbakning �l vinterstævnet i uge 5. De store          
drenge vil meget gerne dømme. 

          Nogle årgange har lidt svært ved at skaffe trænere. 

          Bestyrelsen skal fremover være med �l at ansæte trænere og assistentrænere. 
 

3) Økonomi  
Klubben har pt. 271 medlemmer og kon�ngent er klar �l at blive kørt. 

          Økonomien ser fin ud. 

 
 

4) Kon�ngentsatser 2024 
Kon�ngentsatser forbliver uændret og takst for damer blev vedtaget. 

 

5) Indkomne forslag fra generalforsamlingen 

 
Forslag fra Nicolai Schumacher om kon�ngent 

 Ingen differencering i kon�ngent, som blev foreslået af Old boys �l generalforsamlingen. 



Forslag fra Nicolai Schumacher om Old boys  

Old boys` ønsker navn bliver ændret �l ”Hyggehold” forslag godkendt. 

Forslag om oprydning/vedligehold/rengøring 

Dennis laver endnu et opslag om oprydning og ”rengøring” i klubhuset, da dete påhviler alle. 

Indkomne forslag fra Sonni 

Sonni foreslog nyt tøjfirma, mailadresse og nyt Susålogo. Bestyrelsen er imod det forelagte logo. Men 

forslaget tages med videre. Forslag om ny klubmail afviste bestyrelsen. Bestyrelsen arbejder på en 

tøja�ale. 

Sonni foreslog desuden kon�ngen�rihed for trænernes egne børn. Bestyrelsen bibeholder ½ 

kon�ngent pr. barn. 

6) Tilbud fra Sikret på udski�ning af låsesystem 

Tilbuddet blev drø�et det blev beslutet, at Morten og Mar�n vil få uddybet �lbuddet af Sonni. 

 

7) Baneallokering 2024 

Forslag fra Kenneth om, at placere baner i både i Glumsø og Herlufmagle. 

        Morten tager fat i Rene, for at få ham �l at tale med Alex (Banekeeper) om muligheder og faciliteter i    

Glumsø. 

8) Tøja�ale (Kenneth har fået oplæg af Gert fra Seiffert om ny a�ale)  

Kenneth og Morten kører ind �l Gert fra Seiffert for at lande en endelig a�ale. 

 

 

 



9) General planlægning af 2024 

   Årshjul udsætes �l næste møde. 

   Trænermøde bliver 25. januar kl. 19 

   Bestyrelsesmøde bliver 21. februar kl. 19 

 
Der arbejdes på arrangementer i forbindelse med EM i fodbold �l sommer. 
 
 

10) Eventuelt  
Vi havde en snak om euforiserende stoffer �l Suså If`s arrangementer, hvilket naturligvis Ikke er 
acceptabelt. Der vil senere blive udarbejdet et værdisæt gældende i foreningen. 
 

 

 

 

 


